
De vijf huisartsen uit de voormalige 
gemeente Zijpe luiden de noodklok 
en willen gezamenlijk een nieuw 
gezondheidscentrum realiseren in 
de Stolpen. Het streven is om op 1 
januari 2025 te beginnen. “Alleen zo 
kunnen we in de toekomst hulp aan 
bewoners waarborgen”, zegt Diede-
rik de Boer, de huisarts van ’t Zand. 
“Er is een groot tekort aan huisart-
sen en een opvolger vinden om de 
praktijk over te nemen is heel lastig. 
Daarbij wordt de druk alsmaar gro-
ter.” Mede door de nieuwbouw zit de 
praktijk in ’t Zand al helemaal vol.

De praktijk had in het begin 
van deze eeuw 2.300 patiën- 
ten, inmiddels zijn dat er 

bijna 3.000. “Ik heb twee jaar geleden de ge-
meente gebeld en gevraagd of ze ook over de 
zorg hadden nagedacht. Dat hadden ze niet. 
Ik heb toen al gezegd dat ik vol zat en dat ik 
voor deze ontwikkelingen de verantwoorde-
lijkheid niet kan nemen. We zitten met de 
praktijk aan onze maximale capaciteit. Het 
past gewoonweg niet meer. Maar goed, ik 
vind ook dat ik het niet kan maken om dicht 
te gaan voor mensen uit ’t Zand. Ik neem 
geen mensen van buiten het dorp meer aan. 
Aan de andere kant gaan mensen die bijvoor-
beeld vanuit ’t Zand naar Schagen verhuizen 
ook niet uit de praktijk. Voor hen is namelijk 
elders geen ruimte.”
 
GESCHROKKEN REACTIES
De Zijper Huisartsen is een jarenlange samen-
werking tussen de vijf huisartspraktijken uit 
de voormalig gemeente Zijpe; Callantsoog, 
Petten, Schagerbrug, Sint Maartensbrug en ’t 
Zand. “Voorheen deden we de waarneming bij 
vakanties en draaiden we diensten voor elkaar. 
Elke maandag hebben we overleg. Eerst was 

’ T     AND IN     ICHT
editie december 2021

‘IK WORD VROLIJK VAN HET 
CONTACT MET MENSEN’

Nieuw: 66 bedrijfsruimtes 
op het industrieterrein

Ondernemers aan het woord: 
Lex en Bart Smit

Jaap Wit, afscheid van de 
Volharding na 35 jaar3 5 15

dat de weekendoverdracht en bespraken we bij-
zonderheden. Tegenwoordig zijn dat algemene 
praktijk zaken. Het is goed om te overleggen. 
Met het oog op het gezondheidscentrum is 
het is een groot voordeel dat wij al samenwer-
ken. De lijnen zijn kort en we hoeven niet over 
elk kwartje hommeles te maken.” Het vijftal 
is ongeveer een jaar bezig met de plannen van 
een nieuw centrum. Gesprekken met afvaar-
digingen van de gemeente en provincie lever-
den geschrokken reacties op, maar al snel zag 
iedereen de noodzaak ervan in. Een dergelijke 
samenwerking is redelijk uniek te noemen. In-
middels hebben paramedische instanties zich 
aangeboden en gevraagd of ze erbij in mogen. 
De Boer wil een uitgiftepunt voor de apotheek 

in het dorp behouden. “Ik ben bezig met een 
automaat in mijn praktijk. Dat gaan we eerst 
in ’t Zand proberen om te kijken of het systeem 
werkt en dan zullen collega’s dat waarschijnlijk 
ook krijgen.” 

EEN LEUK VAK
De Boer is enorm te spreken over zijn werk. 
“Het is de combinatie van heel veel contact met 
mensen, en de afwisseling van een spreekuur 
en bij mensen thuis kijken. Het is gewoon een 
leuk vak! Als ik ’s ochtends binnenkom dan 
weet ik vaak niet hoe mijn dag eruitziet. Je hebt 
natuurlijk altijd wel eens een dag dat je met je 
verkeerde been uit bed stapt. Maar als ik dan 
mijn spreekuur heb gehad en we zitten vervol-

gens met het team aan de koffie, dan ben ik 
weer heel tevreden. Je hebt zoveel mensen ge-
zien. En over het algemeen gaat iedereen met 
een glimlach weer de deur uit. Ik word vrolijk 
van het contact met mensen.”
 
PENSIOEN
De Boer is geboren en getogen in Schagen, waar 
zijn vader huisarts was. Hij begon zelf in 2000 
als huisarts in ’t Zand als opvolger van Jan Kos. 
“Ik kwam van de huisartsenopleiding. Tijdens 
het laatste jaar van mijn opleiding was ik al aan 
het rondkijken naar werk in de Noordkop. Ik 
belde huisartsen op die richting hun pensioen 
gingen om te vragen of ze al plannen hadden 
om te stoppen. Daar zat ook Jan Kos bij. Van 
hem kreeg ik te horen dat ik maar een brief 
moest schrijven. Er waren in totaal wel zeven 
kandidaten, dat kun je je vandaag de dag niet 
voorstellen. Vervolgens was hij een half jaar be-
zig met een kandidaat, maar dat stokte. Daar-
na belde hij me terug of ik nog geïnteresseerd 
was. Inmiddels zat ik tegen het einde van mijn 
opleiding en dat kwam dus perfect uit. Ik kon 
meteen aan de bak!”
 
PRAKTIJKONDERSTEUNERS
De grote verschillen met de begintijd en nu 
zijn duidelijk. “Het is veel drukker geworden. 
Mensen kwamen gemiddeld tweemaal per jaar, 
nu is dat wel zes keer. De praktijk is groter ge-
worden, er is meer naar ons toegekomen. Neem 
de praktijkondersteuners. We hebben aparte 
spreekuren voor diabetespatiënten of mensen 
met een hoge bloeddruk. Namens de GGZ is er 
iemand voor de geestelijke problematiek in de 
praktijk. Dat had je vroeger niet. Daarbij trek-
ken mensen tegenwoordig sneller aan de bel. 
Overigens is dat hier nog relatief in vergelijking 
met meer verstedelijkte gebieden. Zandtemers 
zijn nog gemoedelijker, al gaan we wel meer bij 
de grote wereld horen. De huisartsen in oplei-
ding, die vaak uit de Randstad komen en daar 
ook al een jaar hebben gewerkt, zeggen vaak dat 
men hier vriendelijker en meegaander is. En bo-
venal minder dwingend.” 

TOEKOMST
Tot slot kijkt De Boer naar de toekomst. “Ik wil 
nog heel graag een tijdje blijven dokteren. Pa- 
tiënten zien, hun leven volgen en onderdeel zijn 
van ons mooie dorp. De komst van het nieuwe 
gezondheidscentrum geeft mij als plaatselijke 
huisarts de ruimte om voldoende aandacht aan 
mijn patiënten te blijven geven.”

Huisarts De Boer werkt met collega’s aan nieuw gezondheidscentrum

editie december 2022

Op de foto een deel van het huidige team met van links naar rechts Diederik de Boer, Leilani Egas  
(huisarts in opleiding), Linda Korshuize (doktersassistente), Marloes Strijder (praktijkondersteuner) en 

zittend Erna Nederstigt (dokters- en apothekersassistente) 
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Bouwen naar uw idee
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!
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!
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m
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en energiek 2023 ge
wenst!

en energiek 2023 ge
wenst!

www.koopmanenco.nl

Accountancy
Juridische adviezen
HRM/personeelsadministratie
Estate Planning 
Subsidies

Particuliere aangiften
Fiscale adviezen

Bedrijfsoverdrachten
Successie-aangiften

Overige fiscale aangiften

2023



’T ZAND INZICHT december 2022  - 3

WOORD

COLOFON
’t Zand inZicht is tot stand gekomen in 
samenwerking met Zakenclub ’t Zand.

UITGEVER:
JVW Uitgeverij

REDACTIE:
John van Woesik

FOTOGRAFIE:
André Sonderman, Dirk Smit

VORMGEVING/OPMAAK:
Max Grafische Vormgeving

OPLAGE:
21.000 exemplaren

VERSPREIDINGSGEBIED:
Gemeente Schagen en de dorpen  
Anna Paulowna, Breezand en 
Wieringerwaard

Aan de inhoud van ’t Zand inZicht is veel zorg  
besteed. Desondanks kunnen aan de inhoud van 
deze krant op geen enkele manier rechten, van  
welke aard dan ook, worden ontleend.
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van de voorzitter

Als voorzitter van de Zakenclub 
’t Zand heb ik het voorrecht om het 
voorwoord te schrijven van deze schit-
terende kerstkrant. Op zich een grote 
eer, maar zie maar weer een pakkend 
onderwerp te vinden. Ik wil het niet 
opnieuw over een crisis hebben. Dat 
heb ik de afgelopen jaren al genoeg 
gedaan en er wordt al zoveel over 
crisissen gezegd en geschreven. Hoe 
ellendig de situatie in Oekraïne en 
andere landen in de wereld ook is en 
hoe zwaar sommige ondernemers en 
dorpsbewoners het ook hebben door de 
alsmaar stijgende inflatie, daar ga ik 
het hier nu niet over hebben.

 
Liever heb ik het over trots. Trots op 

ons dorp ’t Zand. Trots op de mensen, 
clubs en verenigingen, buren in onze 
buurten, ondernemers, vrijwilligers en 
iedereen die ’t Zand een warm hart 
toedraagt. Als ik zie hoeveel we met 
elkaar kunnen bereiken, kunnen we 
niet anders dan trots zijn. Er zijn ge-
durende het jaar vele succesvolle eve-
nementen, wedstrijden en activiteiten. 
En die worden allemaal georganiseerd 
door de Zandtemers!

Ook weet ik dat andere dorpen en 
steden ontzettend jaloers zijn op wat 
wij hier allemaal voor elkaar krijgen. 
Door met elkaar te sparren en gewoon 
te doen. Met elkaar de mouwen ops-
tropen als het moet gebeuren en dan 
voldaan achteromkijken naar wat we 
met elkaar hebben bereikt. Samen ge-
nieten van het succes en in de napraat 
lachen om wat er allemaal is gebeurd. 
Dat is de kracht van samenwerking en 
dat geeft positieve energie!

Mijn wens voor 2023 is dan ook 
dat we hier met elkaar gewoon mee 
doorgaan, zoals we dat altijd hebben 
gedaan. Wij zijn er met elkaar en voor 
elkaar in ons mooie dorp ’t Zand. En 
dat maakt ons trotse Zandtemers.

Bij deze wens ik u allen, namens het 
bestuur van de Zakenclub ’t Zand, hele 
fijne feestdagen en alle goeds voor 
2023.

Rob Dekker 
voorzitter Zakenclub ‘t Zand

Koop een Zakenclub tegoedbon! 
Leuk om cadeau te doen of 
om als attentie te geven. 

De bonnen zijn verkrijgbaar bij 
Bloemsierkunst Florina en 

Bakkerij Slijkerman. 
Hiermee steun je de 

Zandtemer ondernemers!

Vier ondernemers hebben de handen ineengeslagen en willen 
samen 66 bedrijfsunits realiseren aan de Prins Frisoweg. Dat  
betekent natuurlijk goed nieuws voor bedrijven, starters en 
zzp’ers die op zoek zijn naar ruimte. De bedrijfsruimtes zijn 
verschillend van bouw en inrichting, en hebben verschillende 
oppervlakten. Alle bedrijfsruimtes worden te koop aangeboden.

De grootste ruimtes ko-
men aan de voorzijde 
in een gebouw wat 

feitelijk een compleet utiliteitsge-
bouw is, met een betonnen verdie-
pingsvloer. Dit zijn zes ruimtes van 
440 m2 vloeroppervlakte. Twee units 
hebben een vloeroppervlakte van 295 
m2. Daarnaast zijn er maar liefst 32 
units met een vloeroppervlakte van  
72 m2. Tot slot zijn er 26 units van 50 
m2. De hoogte van de diverse units 
varieert van 6 tot 10 meter waardoor 
het plaatsen van een verdiepingsvloer 
overal mogelijk is.

SAMENWERKING
De ondernemers Jack Jongejan, Pa-
trick Glas, Jaap van Vuure en Jeroen 
Muller zijn de samenwerking aan-
gegaan. “Nadat ik tijdens een ver-
gadering van de Zakenclub ’t Zand 
te horen kreeg dat de betreffende 
grond te koop kwam, ben ik in ac-
tie gekomen”, zegt Muller. “Ik heb 
samen met Jaap een deel gekocht. 
Jack en Patrick hadden samen een 
ander deel. Vervolgens zijn we bij el-
kaar gaan zitten en hebben samen de 
schouders eronder gezet.”  

Nieuw: 66 bedrijfsruimtes op bedrijventerrein

GROTE VRAAG
Dit project mag redelijk uniek ge-
noemd worden voor een dorp. De 
vier ondernemers hopen dat Zandte-
mer bedrijven de units gaan betrek-
ken. “We hebben natuurlijk research 
gedaan in het dorp. De vraag is groot, 
dat bleek al snel. ’t Zand en omgeving 

telt heel veel kleine ondernemers. Wij 
verwachten dat we ze hiermee wat 
moois kunnen bieden. Ook de vraag 
naar opslagruimte is groot.” Zodra 
zeventig procent is verkocht gaat de 
eerste paal de grond in. De verwach-
ting is dat dit in het eerste kwartaal 
van 2023 gaat gebeuren. 

De Dorpsraad ’t Zand en de Stichting Stimulering Dorps-
activiteiten houden ook dit jaar de actie ’t Zand Verlicht.  
Doel hiervan is om je huis, tuin of straat te verlichten en  

zo in het zonnetje te zetten. Vanaf kerst tot en met  
vrijdag 6 januari 2023 buigt een deskundige jury zich  

over wie de mooiste versiering heeft aangebracht. 

De actie is in coronatijd 
ontstaan. “In de don-
kere maanden van ok-

tober en november 2020 was het bij 
een inwoner van ’t Zand opgevallen 
dat iedereen zo somber was”, vertelt 
Gerard Schouten namens de organi-
satie. “Dit had voornamelijk te ma-
ken met de coronapandemie waar-
door het sociale en maatschappelijke 
leven voor een groot deel op slot was. 
En van al die beperkende maatrege-
len werden we natuurlijk niet vrolijk. 
Juist in de donkere dagen, in aanloop 
naar de kerst, doet verlichting veel 
mensen een beetje glimlachen. Daar-
om werd het actiecomité ’t Zand Ver-
licht opgericht. Middels artikelen op 
de site www.tzand.info en een huis-
aan-huisflyer werd eenieder opgeroe-
pen om samen met zijn buren de hui-

zen met lichtjes te versieren. Dit alles 
onder het motto ‘Ondanks corona in 
het land, branden er vrolijke lichtjes 
in ’t Zand’. Naast verlichting werd 
er ook een speurtocht georganiseerd 
door het dorp. Een kundige jury 
fietste tussen kerst en Oud & Nieuw 
een rondje door het dorp en zou pro-
beren om drie prijswinnaars aan te 
wijzen. De jury was onder de indruk 
van meerdere straten en huizen die 
prachtig waren verlicht. Het werden 
daardoor vier prijzen, en alle deelne-
mers werden bovendien getrakteerd 
op een grote Amaryllisbol. Voor de 
58 deelnemers aan de speurtocht wa-
ren er chocoladerepen.” Vanwege het 
grote succes en de enthousiaste re-
acties wordt ’t Zand Verlicht dit jaar 
voor de derde keer gehouden.

Zandtemer ondernemers openen op zaterdag 3 juni 2023 de deu-
ren tijdens de Open Bedrijvendag. Dit zal hoofdzakelijk plaats-
vinden op en rond het industrieterrein Kolksluis en ook bij be-
drijventerrein BolleNoord. Ondernemers die elders gevestigd zijn 
krijgen een plaats bij een gastbedrijf om hun zaak te presenteren.

De eerste Open Bedrij-
vendag was in 2003 en 
dit evenement wordt 

om de vier jaar gehouden. De orga-
nisatie is in handen van Laurent Spil 
(Fonteijn Bouwbegeleiding), Jeroen 
Muller (Muller Belettering), Gert-Jan 
Mosch (Timmerfabriek Doedens) en 
JanPiet Oostwouder (Oostwouder 
Tank-& Silobouw). “Er zullen weer 
verschillende activiteiten gehouden 
worden”, zegt Spil. 
Over deze verschillende activiteiten 
kan de commissie nog niet al te veel 
kwijt, wel zijn er nieuwe plannen. “Er 
zijn ideeën om een banenmarkt te 
organiseren. Hier kunnen werkgevers 
hun vacatures letterlijk op de markt 
brengen en werkzoekenden kunnen 
ontdekken welke banen er in ’t Zand 
beschikbaar zijn. Een banenmarkt is 

in deze tijd natuurlijk actueler dan 
ooit.”

ADVIES
De Open Bedrijvendag begint om 
11 uur en duurt tot het einde van 
de middag. De commissie heeft op 
basis van de laatste editie een handig 
advies aan belangstellenden. “Kom 
vroeg en begin op tijd aan je ronde. 
Na de laatste keer hebben we van ver-
schillende mensen gehoord dat ze te 
weinig tijd hadden. Dat is natuurlijk 
wel een compliment aan de deelne-
mende bedrijven. Iedereen steekt er 
veel tijd energie in en wil zijn bedrijf 
waardig presenteren!”

Open Bedrijvendag op 
zaterdag 3 juni 2023

’t Zand Verlicht

De band LosBandos, met van links naar rechts  
Teake Ettema, Chris Teunissen en Jan Doedens,  
verzorgde vier jaar geleden de muzikale noot 
bij Aannemingsbedrijf M. Spil

VOOR MEER INFORMATIE: WWW.BUSINESSPARKKOLKSLUIS.NL
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It’s what your 
skin deserves.
“Een gezonde huid is een mooie 
huid. Even Better Cosmetics is een 
100% natuurlijke huidstudio. Met 
een huid dat in balans is waardoor 
jij je zelfverzekerd voelt, dat is mijn 
uitgangspunt. Met natuurlijke en clean 
beauty schoonheidsproducten ga ik 
voor huidverbetering zonder de huid 
te beschadigen. Geen ‘quick fi x’ maar 
langdurige huidverbetering waar je 
jaren plezier van hebt. Met persoonlijk 
advies, passende producten en de 
juiste behandeling.” Jetty Wit

+ Doelgedreven behandelingen 
+ Huidverbeterende behandelingen
+ Dermaplaning (nieuw)
+ Acnebehandelingen
+ Make-upadvies
+ Bruidsmake-up & haarstyling

Kom in contact
info@evenbettercosmetics.com
0630702683
Grote Sloot 467
1757 LP Oudesluis
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M artijn Dhondt (46) begon in ok-
tober 2020 zijn eigen bedrijf. “Ik 
wilde mijn ideeën en handigheden 

voortzetten in eigen handen. Het is fantastisch 
om zelfstandig ondernemer te zijn. Het geeft 
veel vrijheid om niet voor een baas te hoeven 
werken.” Martijn Dhondt Techniek is gespecia-
liseerd in service, reparatieonderhoud en storin-
gen in bloembollenverwerkingsmachines zoals 
kantelaars, bunkers, telmachines, rollenzeven, 
lelieshavers, bollenpelmachines met als specia-
liteit weegtelmachines voor de bloembollen en 
de groenten/fruit industrie. “Daarnaast kun-
nen klanten mij vragen voor advies en nieuw-
bouw van een machine dat ik uitvoer in mijn 
eigen werkplaats. Hier heb ik tevens een uit-
gebreid magazijn met onderdelen die klanten 
kunnen komen afhalen.” Dhondt onderscheidt 
zich met zijn eigen servicebus die gevuld is met 
onderdelen om storingen en onderhoudswerk-
zaamheden op locatie te verrichten. “Zodra er 
een storing is dan kan ik dit zo snel mogelijk 
oppakken en repareren, zo ontstaat er zo wei-
nig mogelijk stilstand bij de klant. Of de sto-
ring nou mechanisch of elektrisch is, dat maakt 

Jetty Wit (31) is lid geworden van de Za-
kenclub ’t Zand omdat ze naar eigen 
zeggen kan leren van mede-onderne-

mers. “Iedereen heeft een eigen bedrijf, in een 
ander of hetzelfde vakgebied en wilt groeien. 
Ik ben van mening dat je van elkaar kunt le-
ren, elkaar advies kunt bieden en elkaar verder 
kunt helpen.” Ze begon vijf jaar geleden als 
zelfstandig ondernemer in Amsterdam. “Ik heb 
van mijn passie mijn werk gemaakt. Ik heb als 
visagist en haarstylist diverse opdrachten voor 
verschillende commerciële klanten gedaan, zo-
als modeshoots, reclames en televisie in zowel 
binnen- als buitenland. In 2020 ben ik terugge-
komen naar de Noordkop. Mede dankzij coro-
na heb ik mijn passie voor schoonheid verder 
kunnen ontwikkelen en heb ik een studie tot 
schoonheidsspecialist gevolgd. Door het af-
ronden van deze studie en de verhuizing naar 
de Grote Sloot in Oudesluis heb ik van mijn 
droom een werkelijkheid gemaakt en is sinds 
september 2021 Huidstudio Even Better Cos-
metics geopend.”

Bloembollenkwekerij A.C.M. Smit & Zn.  
teelt voornamelijk tulpen, narcissen 
en krokussen in een breed assorti-

ment. “Wij onderscheiden ons met een groot 
en divers assortiment tulpen, waarvan een aan-
zienlijk deel eigen unieke soorten zijn.” Sinds 
twee jaar is het bedrijf van de broers Lex (37) 
en Bart (39) Smit lid van de Zakenclub ‘t Zand. 
“Wij zijn lid geworden omdat wij het een leuke 
groep ondernemers uit het dorp vinden, waar 
we graag mee in contact zijn. Vooral de diver-
siteit aan bedrijven is mooi, van klein tot groot 
en in allemaal verschillende bedrijfstaken. Tot 
onze verbazing waren er nog bijna geen agrari-
sche bedrijven actief in de Zakenclub ’t Zand, 
terwijl er wel heel wat zijn in het dorp.” Het 
bedrijf teelt voornamelijk in de Zijperpolder 
waar zij de meeste landwerkzaamheden zelf 
uitvoeren. Ook telen zij tulpen in Koggenland 
en de Flevopolder, waar de werkzaamheden uit-
besteed worden aan lokale contractnemers. De 
bloembollen van het bedrijf komen wereldwijd 
terecht in parken, tuincentra en in een prachti-
ge bos bloemen. In de wintermaanden verhu-

voor mij niet uit. Alles komt goed en daarom 
is mijn motto ook altijd: ‘Ik ga pas naar huis 
als het klaar is’. Persoonlijk contact en korte 
lijnen met klanten zijn hierbij erg belangrijk.” 
 
NETWERKEN
Zijn klantenkring bevindt zich door heel Ne-
derland, maar hoofdzakelijk in de Kop van 
Noord-Holland. “De leuke kanten van mijn 
werk is dat geen dag hetzelfde is. Het ene uurtje 
sta ik bijvoorbeeld een storing op te lossen in 
een schakelkast en op een ander moment ben 
ik ergens een kogellager aan het wisselen. Dat 
maakt het juist leuk. Ik kom overal en ik ben 
van alle markten thuis!” Dhondt is lid gewor-
den van de Zakenclub ’t Zand omdat hij zich 
betrokken voelt met het dorp. “Ik vind het ook 
belangrijk om te netwerken met andere onder-
nemers!” Over de toekomst is hij helder: “Wan-
neer ik mij over tien jaar 
nog net zo gezond en 
fit voel, dan blijf ik mijn 
bedrijf op dezelfde ma-
nier voortzetten als nu.”

HUIDANALYSE
Klanten kunnen bij haar terecht voor een ge-
zichtsbehandeling. “Voordat ik aan de behan-
deling begin voer ik eerst een uitgebreide hui-
danalyse uit, waar ik vervolgens de facial op 
aanpas. De huid wordt gereinigd en verzorgd 
in combinatie met ‘even better cosmetics’, pro-
ducten die vrij zijn van onnodige slechte stoffen 
en vol met pure en hoogwaardige ingrediënten. 
Daarna geef ik uitgebreid advies met betrek-
king tot de huidtype en wensen van de klant. 
Als schoonheidsspecialist vind ik het belang-
rijk om mezelf te blijven ontwikkelen, zodat ik 
het beste kan blijven aanbieden. Zodoende kan 
men ook bij mij terecht voor huidverbeteren-
de behandelingen zoals bindweefselmassage, 
acne-behandelingen en Dermaplaning. Ook 
verzorg ik (bruids)visagie en haarstyling.” Wit 
vindt het belangrijk dat ze zich blijft ontwikke-
len en uitdagen. “Ik volg verschillende cursus-
sen en opleidingen waardoor ik een vernieuwd 
en uitgebreid menu kan aanbieden, wat resul-
taat biedt. De huid is één van de belangrijkste 
visitekaartjes en dus alleen maar goed om hier 
veel aandacht aan te besteden.”

ren zij de koelcellen, bewaarruimten, kisten en 
faciliteren de diensten die hieraan voorafgaan.

VERDUURZAMING
A.C.M. Smit & Zn. heeft in de zomer een piek 
waarin ze veel personeel nodig hebben. “De 
laatste jaren zijn dit voornamelijk Poolse me-
dewerkers. Om genoeg personeel aan te blijven 
trekken tijdens deze drukke tijden, beschikken 
wij sinds twee jaar over huisvesting waar mede-
werkers comfortabel kunnen verblijven. Ook 
vinden wij het altijd leuk als er jongeren uit het 
dorp bij ons komen werken, zij zijn elke zomer 
van harte welkom.” Wat de toekomt betreft wil-
len de broers investeren in de verduurzaming 
van het bedrijf. “Ons doel is om het energie-
verbruik te verminderen, dan wel energie te 
circuleren. Omdat we dit belangrijk vinden, 
besteden we veel aandacht aan de ontwikkeling 
hiervan. Verder hebben wij de komende jaren 
geen plannen om te groeien qua landopper-
vlakte. We hebben een mooi areaal bloembol-
len, ons machinepark is modern en we werken 
eraan om dit zo te houden.”

Martijn Dhondt   

Jetty Wit     Lex (l) en Bart Smit

Martijn Dhondt Techniek:
‘Ik kom overal en ik ben van alle markten thuis’

Even Better Cosmetics:  ‘Ik heb van 
mijn passie mijn werk gemaakt’

A.C.M. Smit & Zn.: ‘Vooral de 
diversiteit aan bedrijven is mooi’

Bijna niets is te gek voor Spuitservice 
Kuin. “Op alles waar verf kan spuiten 
wij”, zegt eigenaar Jimmy Kuin (32) 

trots. “Het zijn niet alleen auto’s en meubels. 
Een van mijn eerste klussen was een tractor uit 
1963. En laatst hebben wij voor een bloembol-
lenbedrijf een machine van achttien meter lang 
mogen spuiten. Ook voor keukens kunnen wij 
veel betekenen. Zelfs wanneer folie in de keu-
ken loslaat, is dit voor ons geen probleem. Het 
folie wordt verwijderd en de keuken gespoten. 
De keuken ziet er vervolgens als nieuw uit.” 
Naast het spuiten van verschillende projecten 
verzorgt Kuin schadeherstel aan (bedrijfs)au-
to’s, motoren of andere voertuigen. 

INVESTERINGSBEDRAG
Hij is op 1 maart 2022 voor zichzelf begonnen. 
Om die stap te zetten ging hij niet over één 

nacht ijs. “Ik heb er heel 
vaak over nagedacht 
om een eigen bedrijf te 
beginnen. Het investe-
ringsbedrag in mijn vak 
is vrij hoog. Er kwam 

een bestaand pand/spuiterij vrij en deze kans 
heb ik met beide handen aangegrepen. En ik 
moet zeggen dat het enorm goed bevalt. De da-
gen vliegen voorbij.”

ZAKELIJKE RELATIES
Kuin sloot zich meteen aan bij de Zakenclub ’t 
Zand. “De Zakenclub zet zich onder andere in 
voor het dorp en dat was voor mij een belangrij-
ke reden om hier aan deel te nemen. En wie weet 
groeien er door het lidmaatschap nog zakelijke 
relaties uit!” De Zandtemer is een vakman en 
wordt ook wel een pietje precies genoemd. Zijn 
scherpe ogen zien alles, het moet netjes, strak 
en perfect anders gaat het opnieuw. “Ik ben niet 
snel tevreden en dat zorgt voor kwaliteit. Dat is 
ook meteen het leuke aan mijn werk. Ik heb na-
melijk altijd zichtwerk. Alles was je levert ziet er 
als nieuw uit. Het is dan leuk om tevreden klan-
ten te zien.” Over tien jaar ziet hij zijn bedrijf 
knus, gezellig en succesvol. De eerste stappen 
zijn in ieder geval heel goed gezet.

Jimmy Kuin

Spuitservice Kuin: 
‘De dagen vliegen voorbij’

De Zakenclub ’t Zand zit in de lift. 
Het ledenaantal blijft groeien en 
inmiddels telt de club al bijna 75 
leden. Ook enkele ondernemers 
uit de agrarische sector hebben 

zich aangesloten. Op deze pagina 
stellen vier nieuwe leden zich voor. 

Waarom zijn ze lid geworden van 
de Zakenclub ’t Zand en hoe kijken 

ze tegen het ondernemen aan?
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Wij wensen u
Fijne feestdagen!

Dank voor uw
vertrouwen in ons

 het afgelopen jaar.
 

Wij wensen u
feestdagen vol

geluksmomenten
en proosten op een

duurzame
samenwerking in

2023!

www.mondiluitzend.nl
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‘Ik voel me niet alleen hun docent 
maar ook hun advocaat en soms ouder’ 
WILMINGTON, NORTH CAROLINA • Kim Dekker 
is docent op een middelbare school. Ze leert de Ame-
rikaanse taal aan jongeren die naar de VS zijn geëmi-
greerd vanuit Zuid- en Midden-Amerika. “Deze jon-
geren hebben vaak enorm veel trauma meegemaakt 
in hun thuisland (oorlog, gangs, corruptie), maar ook 
tijdens de reis naar de VS en in hun eerste maanden 
in het land. Mijn leerlingen zijn fantastisch en ik voel 
me enorm gezegend dat ik met hen mag werken!”

G 
rote verschillen tussen het werk in Nederland en de VS kan 
Kim (38) zo opnoemen. “In Nederland werkte ik op een 

‘Ik weet dat we allemaal onze dromen najagen’

L 
otje emigreerde in 2017 met Ronald en hun oudste zoon  
 Meysam (inmiddels 6) naar Italië. In 2018 is daar hun twee-

de zoon Pasha geboren. Het gezin woont in Mombarcaro. “We 
ontdekten dit gebied toen we door vrienden werden uitgenodigd 
om bij hen kerst te komen vieren. Ze hadden zelf net een stukje 
grond gekocht met een ruïne erop. In de jaren die volgden gingen 
Ronald en ik regelmatig een lang weekend kamperen op dat landje 
om simpelweg te genieten van een kampvuurtje, een fles wijn en een 
stuk gorgonzola. Een beetje houthakken, wandelen, rondrijden op 
zoek naar lekkernijen. We vonden het er heerlijk! De eenvoud, de 
natuur, de seizoenen. 

YOGAREIZEN
Lotje werkte voor haar vertrek naar Italië als zelfstandig yoga-

docent en reiki therapeut. Ze runde samen met een vriendin een 
kleine yogastudio in Amsterdam. Ronald was werkzaam in de eve-
nementenbranche. “We hadden samen de droom om onze eigen 
yogareizen te gaan organiseren en te gaan wonen op een plek in de 
natuur. We onderzochten de mogelijkheid om naar Costa Rica te 
gaan of op Sardinië iets te starten maar een gelukstreffer leidde ons 
glashelder naar Piemonte.”

EXCENTRIEKE CINEMATOGRAAF
“In de winter van 2014 was Ronald met twee vrienden naar het 

land van onze vrienden gegaan om daar in de kleine oude Kip ca-
ravan een week door te brengen. Het was een iets te bravoure actie 
met de lage temperaturen en het dikke pak sneeuw wat er op dat 
moment lag. De eerste avond was het nog leuk om met veel moeite 

een potje te koken op een vuurtje maar de tweede avond be-
sloten ze uit eten te gaan. Tot de auto vast kwam te zitten in 
de sneeuw en ze noodgedwongen op zoek moesten naar hulp. 
Ze belden aan bij een huis iets hoger aan de weg en daar werd 
opengedaan door de excentrieke cinematograaf David Odd. 
Deze Engelsman had net zijn villa afgebouwd. Hij ontving ze 
met open armen en omdat het te donker was om de auto er 
direct uit te halen bood hij aan om die avond te blijven en sa-
men te koken. Dat klikte zo goed dat ze de rest van de week zijn 
gebleven en ik korte tijd later kwam om kennis te maken met 
deze nieuwe vriend. David bleek de wens te hebben om zijn Villa 
Vignotti voor gezelschappen te gebruiken maar kwam daar zelf 
niet uit. Hij vroeg zich vervolgens hardop af of hij niet een jong 
stel zou kunnen vinden met een businessplan… het moest zo 
zijn! Ik weet nog dat we niet veel later in de keuken voor een leeg 
whiteboard stonden om te brainstormen over wat we als eer-
ste zouden gaan ontwikkelen. We keken uit over de witte Alpen 
en wisten: Yoga Wintersport! De winter erop hadden we onze 
eerste weken en bleek het een succesformule te zijn. Inmiddels 
organiseren we het hele jaar door yogareizen. In Italië naast de 
winterweken ook Yoga Hike programma’s in juni en september. 
En verder hebben we Yoga Roadtrips in Marokko en op Sardi-
nië, een Yoga Duikreis op Bonaire en verschillende specials die 
in pop-up vorm plaatsvinden. Afgelopen oktober hebben we 
Villa Vignotti kunnen overkopen van David en nu wonen we er 
zelf ook met onze honden, katten en kippen.”

RUSTGEVEND
Lotje en Ronald genieten volop van het ondernemen en la-

ten zich inspireren door de mensen in de Piemonte. “We leren 
hier tevreden te zijn met wat er al is en tegelijkertijd vol te gaan 
voor onze passie. Andersom merken we dat wij als Nederlandse 
ondernemers over kwaliteiten als creativiteit, flexibiliteit en in-
ventiviteit beschikken. Daar lijken de Italianen zich vaak over te 
verwonderen. Ik vind het mooi dat hier sterke tradities zijn en 
dat feesten al heel lang op dezelfde manier worden gevierd. In 
plaats van dat het elk jaar een beetje anders moet. De eenvoud 
werkt heel rustgevend. Samen pizza eten op het plein gaat echt 
om pizza eten. Er hoeft geen speech, decor, muziekje of aankle-
ding bij. Het gaat om de kwaliteit van die pizza zelf.”

Lotje met op haar schoot Pasha                            FOTO JELLE DIJKSTRA

Kim tussen haar leerlingen

DROMEN NAJAGEN
“Wat ik mis uit Nederland? Uiteraard mijn familie. We 

zien elkaar niet zo vaak meer als ik zou willen maar ik weet 
dat we allemaal onze dromen najagen. Mijn ouders reizen met 
hun camper heel Europa rond, passen op huizen op de mooi-
ste plekjes en bezoeken afwisselend ons in Italië, mijn zus en 
schoonzus in Amerika en mijn jongere zus in dan weer Amster-
dam en dan weer Frankrijk. Dat is natuurlijk ook heel gaaf! 
Verder denk ik direct aan het prachtige strand! Dat vind je hier 
niet. En ik mis het fietsen en tot slot: goeie koekjes en lekker 
brood met oude kaas. De zeldzame keren dat ik terug ben in ’t 
Zand ga ik graag langs bij mijn voormalige werkgever Bakkerij 
Slijkerman en ga ik met iets lekkers op bezoek bij mijn oma 
Dekker in de Zandstee.” 

christelijke middelbare school in Amstelveen. Het is een blanke 
school en niet heel divers. Er was weinig gedragsproblematiek. 
Nu werk ik op een enorm diverse school als je kijkt naar de 
etnische achtergrond van onze leerlingen. Veel van onze jonge-
ren leven rond de armoedegrens en komen uit minder stabiele 
gezins- en leefsituaties. De aanwezigheid van gangs in Wilming-
ton (Bloods en Cribs) voel je ook in de school. Er zijn regelma-
tig vechtpartijen en zelfs schietpartijen rondom de school. Ik 
werk met immigranten die in het openbaar onderwijs hun draai 
moeten vinden, vakken moeten volgen en de taal moeten leren, 
terwijl ze ook wennen aan een nieuw land. Ik voel me niet alleen 
hun docent maar ook hun advocaat en soms ouder.” 

DANSTEAM DJAZZLE
Kim groeide op aan de Tulpstraat. Van kleins af aan deed 

ze aan handbal bij Geel Zwart en ze zat tot haar 20ste bij 
dansteam Djazzle. In 2016 verhuisde ze met haar Amerikaanse 
vrouw Mandy van Amsterdam naar Sydney. “We woonden drie 
jaar in Bondi Beach. Ik vond het daar fantastisch en ik was elke 
dag op het strand en in het water te vinden. In 2019 trouwden 
we in Nederland en verhuisden we vrij snel daarna naar Miami, 
Florida. We woonden daar in de wijk Wynwood toen in maart 
2020 covid uitbrak en het hele leven op slot ging. Wonen in 
Florida beviel ons niet en we besloten om te verhuizen naar Wil-
mington. We wonen hier inmiddels al bijna twee jaar met veel 
plezier!”

WAT IS DE REDEN VAN EMIGREREN GEWEEST?
“Mandy en ik woonden samen in Amsterdam. Ik werkte 

als docent lichamelijke opvoeding op een middelbare school 
en zij als bedrijfsadviseur voor Frog Design, een internationaal 
designbureau. We hadden wel zin in een avontuur, toen Mandy 
werd gevraagd of ze interesse had om voor hetzelfde bedrijf te 
werken maar dan vanuit Australië. Dit was een kans die we met 
beide handen aangrepen en binnen een paar maanden waren 
we over! Na ongeveer zes maanden in Sydney kreeg Mandy een 
baan bij een ander internationaal bedrijf. Na daar een paar jaar 
te hebben gewerkt, boden ze haar een baan aan bij een star-
tup in Miami. Mandy had al een tijdje wat heimwee naar de  

MOMBARCARO, PIEMONTE • Lotje Dekker heeft 
haar vriend Ronald leren kennen op de VU in Amster-
dam, waar ze beiden organisatie antropologie heb-
ben gestudeerd. “Tijdens ons afstudeeronderzoek in 
Belize werden we verliefd op elkaar en toen we na 
zeven maanden rondreizen thuiskwamen, namen we 
ons voor om nog eens in ons leven zo’n buitenland- 
avontuur aan te gaan. Het ontdekken van een onbe-
kend land, haar mensen, de cultuur, de taal… je vol-
ledig onderdompelen en compleet nieuwe ervaringen 
opdoen vinden wij fantastisch!”

Verenigde Staten waar ze op dat
moment al negen jaar niet meer had gewoond. Zo kwam het 
dat we in 2019 verhuisden naar Miami!”

WAT MIS JE VANUIT ’T ZAND/NEDERLAND?
“Het meeste mis ik mijn familie en vrienden, maar zoals 

jullie wellicht weten zijn mijn ouders en zussen ook niet (vaak) 
meer in Nederland. Ik vind Amerika een land van extremen. 
Er is veel rijkdom maar ook veel armoede. Er is veel politieke 
spanning. Ik vind de algemene sfeer in Nederland en Europa 
wat meer ontspannen en dat mis ik soms zeker!”

WELKE EIGENSCHAPPEN ZOUDEN NEDERLANDERS 
MOETEN OVERNEMEN VAN HET LAND WAARIN JIJ 
WOONACHTIG BENT?

“Mensen zijn hier heel vriendelijk in de omgang en dat 
merk je zeker in de hospitality business. Mensen zijn hier 
enorm servicegericht. In Amsterdam kun je in een café zitten 
en het gevoel krijgen dat je de barman of serveerder eerder tot 
last bent dan dat ze blij zijn om je te zien. Hier krijg je altijd 
een glimlach, een vriendelijk woord en je water wordt altijd 
gratis bijgevuld, haha. Maar wat ik écht tof vind in de VS is hoe 
mensen zich vrij voelen om zich uit te drukken hoe ze willen. 
Er is meer expressiviteit in haarkleur, kledingkeuze en andere 
voorkeuren. Er is hier meer ‘kleur’.”

HOE BIJZONDER VIND JE HET DAT LOTJE IN HET 
BUITENLAND WOONT? 

“Ik ben enorm trots op Lotje en op hoe ze samen met haar 
partner een succesvol bedrijf heeft opgezet in Italië! Sarah is 
inmiddels ook bezig om haar leven te verdelen tussen wonen in 
Frankrijk en Nederland. Ik ben supertrots op hoe ze dat aan-
pakt en op haar werk voor het Van Gogh Museum. Ook ben 
ik enorm trots op mijn ouders. Zij hadden niet voorzien dat 
al hun kinderen overal en nergens zouden wonen en dat we 
niet deel uit zouden maken van hun dagelijks leven. Ze zijn niet 
bij de pakken neer gaan zitten maar hebben totaal hun eigen 
plan getrokken. Ze leven nu hun beste leven als nomaden in 
Europa!”



TIMMERFABRIEK
DOEDENS B.V.
't ZAND TEL: 0224 591324

www.timmerfabriekdoedens.nl

Aannemingsbedrijf

Bouwen naar uw idee

Loonbedrijf
M. vd. Poel

C.G. Tuin Holding
Prins Clausweg 6  -  ‘t Zand  *    0224-590969 

 



PN DEKKER & ZNS
A A N N E M E R S B E D R I J F

Belkmerweg 136  |  De Stolpen  |  1751 GH Schagerbrug
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Wij wensen u Fijne Feestdagen 
 en een opbouwend 2022!

info@artandmetal.nl - www.artandmetal.nl

YOU & ME TTC.NL/YOUME

Maakt reizen persoonlijk!
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Even Better Cosmetics
It’s what your skin deserves.

+ Doelgedreven behandelingen
+ Echte begeleiding
+ Clean beauty

Jetty Wit | 0630702683
www.evenbettercosmetics.com
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Op deze pagina vier beelden uit het rijke fotoarchief van Zandtemer Dirk Smit. Dirk legt al 
tientallen jaren het dorp en omgeving vast op de gevoelige plaat. In de loop der jaren heeft 
hij een fotoarchief van tienduizenden afbeeldingen over ’t Zand en omstreken opgebouwd. 
Inmiddels mag Dirk zich dorpshistoricus noemen en heeft hij de foto’s voorzien van tekst. 
Zie op deze pagina een hele kleine greep uit zijn archief en de situatie zoals die in 2022 is.  

door fotograaf Dirk Smit

In 2008 werd het huidige schoolgebouw geopend, waarin de basisscholen Zandhope en Sint 
Jozef zijn gehuisvest. Dit onder de naam Brede School. Hier ging een lange geschiedenis van on-
derdak op andere plaatsen in het dorp aan vooraf. De Sint Jozefschool zat van 1880 tot 1969 
aan de Keinsmerweg. Daarna verhuisde de school naar de Willem ’t Hartstraat. Daar kregen de 
leerlingen tot 2008 les. De openbare school begon aan de Kanaalkade naast de Kazerne. Dat heeft 
geduurd tot rond 1957, toen werd een nieuwe school aan de C. de Leeuwstraat betrokken. In 1975 
verhuisde de school naar het Willem ‘t Hartplein en ging men verder onder de naam Zandhope. 

Bloembollenbedrijf P.A. de Groot aan de 
Stolperweg verkocht dit jaar haar opstallen 
aan Green Works van Daan en Petra Knep-
pers. De landerijen vallen niet onder de ver-
koop. Op de plek waar ooit Van Zonneveld & 
Philippo in 1929 met de teelt van bloembol-
len begon, worden nu dus al ongeveer 90 jaar 
bollen geteeld. Green Works richt zich gro-
tendeels op de kweek van pioenrozen en heeft 
verder vestigingen in het Westland en in Por-
tugal. Het bedrijf exporteert naar 45 landen 
wereldwijd. P.A. de Groot teelde bloembollen 
en was ook exporteur. Al deze activiteiten zijn 
nu verkocht en 51 jaar aan de Stolpen is nu 
verleden tijd. Op de nieuwe foto zien we Cees 
en Tineke de Groot, met een deel van hun 
personeel: Veronica, Karin, Lydia en Theo. 
Rechts zien we de nieuwe eigenaren Daan en 

Dit jaar bestaat zorgcentrum De Zandstee 
50 jaar. Dat werd in september groots ge-
vierd met de bewoners en het personeel. In 
mei 1972 betrokken de eerste bewoners een 
kamer in het nieuwe gebouw. Het gebouw 
dat toen nog bejaardenhuis heette. In de 
loop der jaren zijn er aanpassingen gedaan, 
zowel aan als bij het gebouw. Aan de ach-
terzijde kwam in 2001 een geheel nieuw 
gedeelte en in 2003 werd aan de voorzijde 
een zaalgedeelte bijgebouwd. Ook werden 
de kamers vergroot. Op de nieuwe foto een 
klein gedeelte van het personeelsbestand 
dat uit ongeveer 80 personen bestaat.

Dit jaar was er nog een jubilaris: MultIT Automatisering bestaat 25 jaar. Ook dat werd 
in september feestelijk gevierd. Het bedrijf is opgericht door John Zomerdijk. Al snel 
kwam Jeroen Kamp erbij en heette het Zomerdijk & Kamp Automatisering. Klaas-Jan 
Weel heeft er dan een zaterdagbaantje en komt na zijn afstuderen volledig in dienst. In 
de daaropvolgende jaren verlaat Jeroen Kamp het bedrijf en ook John Zomerdijk gaat in 
2008 wat anders doen. De onderneming is sinds 2001 gehuisvest in de Multitreffer en 

groeit het gestaag door. In 2006 komt Bas Kroonenberg het team versterken en in 2016 
is Laura, de vrouw van Klaas-Jan, vennoot geworden en wordt MultIT een VOF. Inmid-
dels zijn ze gevestigd aan de Pastoor Velzeboerstraat en heeft MultIT acht werknemers 
in dienst. De oude foto stamt uit 1993, toen Assurantiekantoor H.M. de Heij & Zn. er 
was gevestigd.

De beide scholen werken sinds drie jaar samen onder de naam Bloeikas. Ze geven les aan on-
geveer 260 leerlingen. Vroeger waren de klassen veel groter, het aantal leerkrachten was echter be-
perkt, zoals op de foto uit de collectie van juffrouw Sanders is te zien. Op de foto zien we van links 
naar rechts zittend Cees Visser, Jeanette Ligthart, Theo Popma, Louis Raateland en Piet Schouten. 
Achter Wout Koot, Wim van der Klaauw en Hannie Vlaar. Op de hedendaagse foto zien we een deel 
van het 26-koppig team dat momenteel lesgeeft.

Petra. Op de oude foto uit 2001 zien we de oude bollenschuur 
van Van Zonneveld & Philippo met de naam ‘Kweekerij Wester-
hout’ verdwijnen onder de bouw van een nieuwe schuur.       
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WIJ WENSEN
IEDEREEN

PRETTIGE FEESTDAGEN
EN EEN GEZONDE
START VAN HET
 NIEUWE JAAR!

Met je bedrijf
overstappen
op elektrisch? 
Het kan eerder dan je denkt 
Bijna al je elektrische voertuigen voor je bedrjif kun je leasen met Rabo Lease. Een busje,
een graafmachine of zelfs een vrachtwagenpark. De voordelen? Je bent direct zelf eigenaar,
aantrekkelijke gebruikskosten en je houdt toegang tot milieuzones.  

Meer weten? 
Kijk op 

rabobank.nl/
elektrisch 
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Groeiende ondernemingen
Zakenclub ’t Zand organiseert sinds 1998 de verkiezing Ondernemer van het 
Jaar onder haar leden. Elk jaar selecteert de zakenclub vier ondernemers die 
strijden om deze felbegeerde prijs. Tijdens de nieuwjaarsreceptie van Zaken-

club ’t Zand op dinsdag 10 januari 2023 in café De Jonge Prins wordt bekend 
gemaakt wie tot ondernemer van het jaar 2022 is gekozen en zo de opvolger 
wordt van Uw Slager Andringa.  

Genomineerden verkiezing Ondernemer van het Jaar:  * Café De Jong Prins: ‘De kermis was ongekend en bizar; een groot succes’  
* Aannemersbedrijf P.N. Dekker & Zns: ‘Regeren is vooruitzien’ * Oostwouder Tank- & Silobouw: ‘We hebben zelfs nieuwe vacatures 

in het leven geroepen’ * Timmerfabriek Doedens: ‘Onze werknemers hebben een hoog kwaliteitsbesef ’ 

Dit jaar is er opnieuw een Publieks-
prijs. Deze prijs wordt ondersteund 
door het Schager Nieuwsblad. Anders 

dan de Vakprijs, waarbij gestemd wordt door de leden van Zaken-
club ’t Zand, houdt de Publieksprijs in dat diegene hem wint die de 
meeste stemmen uit de regio heeft gekregen. Kijk voor meer info op  
www.rodimedia.nl.

Winnaars uit het verleden:
1998: Freco
1999: Bakkerij Slijkerman
2000: Garage Glas
2001:  Bakker & Schilder Transport
2002: Loonbedrijf Sneekes
2003:  J. Koks Installatiebedrijf

2004: Tas Transport
2005:  Oostwouder Tank- en Silobouw
2006: Bakkerij Slijkerman
2007: Garage Anno de Wit
2008: Houtbouw ’t Zand
2009:  Bakker & Schilder Transport

2010: Café De Jonge Prins
2011:  Spar Nielsen
2012: Cafetaria Smikkelhof
2013:  Jan Schilder Multiservice
2014: EMT
2015: Zabo Plant

2016:  Mondial Uitzend
2017: Art & Metal
2018: Fietsen van Graas
2019: Hoveniersbedrijf Stef van den Berg
2021: Uw Slager Andringa

Het bedrijf is de afgelo-
pen jaren enorm gegroeid. 
Drie jaar geleden kwam er 
al 725 m2 bij. Op 1 novem-
ber jl. kocht Timmerfabriek 
Doedens de kavel van Aanne-
mingsbedrijf M. Spil, dat be-
stond uit 1.675 m2 inclusief 
woning/loods en buitenter-
rein. “We liepen tegen onze 
limiet aan en we waren aan het 
kijken naar uitbreiding. Het is 
mooi dat we dit hebben kun-

Timmerfabriek Doedens 
heeft een gigantisch druk 
jaar achter de rug. De 
producent van houten 
kozijnen, ramen en deuren 
werkt normaal gesproken 
met levertijden van zes 
tot acht weken. “Op een 
gegeven moment liep dit op 
tot veertien weken”, zegt 
directeur Gert-Jan Mosch 
(47). “Gelukkig gaat het 
weer terug naar normaal en 
dat is goed.”

Timmerfabriek Doedens breidt verder uit

nen kopen. We gaan volgend 
jaar het kantoor en de kantine 
verbouwen. Die zijn nodig aan 
een upgrade toe. Het is ook 
wel weer spannend. Gelukkig 
hebben we een vaste klanten-
kring opgebouwd. Dat wordt 
gelukkig niet minder, eerder 
meer. Dat is het kapitaal van 
ons bedrijf.” 

PLEZIER
Het bedrijf vindt het een eer 
dat ze genomineerd zijn voor 
de ondernemersverkiezing. 
“Dit is nu de derde keer sinds 
ik bij Doedens werk”, zegt 

Het bedrijf heeft 4.700 m2 
grond gekocht en gaat hier 
een bedrijfspand van 2.200 m2 
neerzetten. “We hebben dus 
nog mogelijkheden om uit te 
breiden. Regeren is vooruit-
zien, zullen we maar zeggen. 
We hadden ruimte nodig en 
dit was een kans die zich voor-
deed. Het pand is meteen in-
gericht op de energietransitie. 
We verwachten het eind vol-
gend jaar te gaan betrekken. 
Deze ontwikkelingen motive-
ren natuurlijk enorm.” Fons is 

Aannemersbedrijf P.N. 
Dekker & Zns. bestaat dit 
jaar 55 jaar en wacht een 
mooie tijd. Vorige week zijn 
namelijk de eerste heipalen 
de grond in geslagen voor 
de bouw van hun nieuwe 
bedrijfspand op industrie-
terrein Kolksluis aan de 
Prins Frisoweg. “Dit doen 
we met het oog op de toe-
komst”, vertelt Fons Dekker 
(54).

Herhaling van zetten voor P.N. Dekker  
& Zns.

samen met zijn vrouw Anne-
mieke, broer Herman en sinds 
dit jaar zoon Jos eigenaar van 
het aannemersbedrijf. “Toen 
onze vader de zaak overdroeg 
aan Herman en mij heeft hij 
een knappe werkplaats achter-
gelaten. Dit is een herhaling 
van zetten, want wij zullen dat 
nu ook doen voor Jos.” 

STABILITEIT
De orderportefeuille zit voor 
2023 al nagenoeg vol. De fa-
milie Dekker ziet de toekomst 
dan ook rooskleurig tegemoet 

Het bedrijf heeft hiervoor 
gekozen om processen beter 
in de hand te kunnen hou-
den. “We hebben zelfs nieuwe 
vacatures in het leven geroe-
pen. Het geeft wel aan dat we 
met de toekomst bezig zijn. 
We zijn niet ongelukkig ge-
weest in het aantrekken van 
mensen. Alles draait lekker bij 
ons.” Oostwouder Tank- & Si-
lobouw werd in 2005 gekozen 
tot Ondernemer van het Jaar. 
“Een jaar eerder werden we 
ook al genomineerd. Dit is dus 
de derde keer. Het streelt en is 
natuurlijk leuk. Toch draait 

De organisatie van Oost-
wouder Tank- & Silobouw 
is het laatste jaar flink 
uitgebreid. “We hebben 
ervoor gekozen om op een 
andere manier intern de 
werkzaamheden te gaan 
uitvoeren”, vertelt directeur 
JanPiet Oostwouder (56).

Oostwouder Tank- & Silobouw produceert 
zelfs op Groenland

de wereld gewoon verder als 
we niet worden genomineerd. 
We hebben ook geen lokale af-
zet.” Dat geldt natuurlijk niet 
voor het personeelsbestand. 
De onderneming heeft inmid-
dels tegen de vijftig personen 
in dienst, werknemers die over 
het algemeen uit de regio ko-
men.

GROENLAND
Naast de hoofdvestiging aan 
de Kanaalkade produceert het 
bedrijf ook aan de Kooyhaven. 
De enorme silo’s zijn een be-
zienswaardigheid wanneer ze 

Melvin en Manon kijken 
terug op een bewogen tijd. 
“Na een stroeve start hebben 
we wat harten voor ons moe-
ten winnen. We denken dat 
dit wel aardig is gelukt. We 
hebben het in de loop der ja-
ren steeds meer naar onze 
eigen hand kunnen zetten. 
En omdat we zo initiatiefrijk 
zijn, zijn we de covid-periode 
ook goed doorgekomen.” De 
Jonge Prins is dé locatie in het 
dorp voor grote feesten. Ver-
schillende artiesten en bands 

Melvin (40) en  
Manon (34) van 
Hurck zijn inmiddels 
5,5 jaar de uitbaters 
van De Jonge Prins. 
Sinds 1 november 
zijn ze ook eigenaar 
van het pand. “Het is 
weer een stukje meer 
van ons geworden  
en dat geeft een  
bijzonder gevoel.”

Melvin en Manon zetten De Jonge Prins 
naar hun hand

stonden op het podium. Daar-
naast is de kermis in oktober 
het jaarlijkse hoogtepunt. 
“Het afgelopen jaar was de 
kermis ongekend en bizar. Het 
was een groot succes. Op dins-
dag hadden we wat nieuws in 
het leven geroepen met onder 
meer een optreden van Bon-
nie St Claire. We hebben van 
alle kanten, van jong tot oud, 
gehoord dat dit heel gezellig 
was. Daar gaan we op voort-
borduren.”

en deelt daarbij een compli-
ment uit aan het personeel. 
“Zij zijn heel loyaal. Dat is een 
deel van onze stabiliteit.” Met 
de nominatie zijn ze vereerd. 
“Dat we na 2019 nu wederom 
genomineerd zijn geeft wel 
aan dat we goed worden ge-
zien door onze collega-onder-
nemers. Ik denk dat we deze 
nominatie kunnen zien voor 
de continuïteit en stabiliteit 
van ons bedrijf.” Kijk voor 
meer informatie op: 
www.pndekker.nl.

SMAAKVOL DINER
Naast de feesten en partijen 
is de zaal omgetoverd tot een 
gezellig restaurant. Bij Prins 
Heerlijk kun je terecht voor 
een smaakvol diner. “We zien 
hierin een stijgende lijn. Ech-
ter horen we nog wel te vaak 
dat Zandtemers niet weten dat 
je bij ons zo lekker kan eten. 
Het is aan ons om dat beken-
der te krijgen.” Kijk voor meer 
informatie op: 
www.dejongeprins.nl.

Mosch. “Het is altijd weer 
een blijk van waardering als 
je door collega-ondernemers 
wordt genomineerd.” Tevre-
den is Timmerfabriek Doe-
dens ook op het personeelsbe-
stand. “We hebben een mooie 
club, dat goed op elkaar is in-
gespeeld. Ze hebben een hoog 
kwaliteitsbesef. We hebben 
ook bijna geen verloop en daar 
zijn we trots op. Onze werk-
nemers gaan met plezier naar 
hun werk.” Kijk voor meer 
informatie op: www.timmer 
fabriekdoedens.nl.

over het Noordhollandsch Ka-
naal verscheept worden. Toch 
produceert Oostwouder niet 
alleen in de Noordkop. “Wat 
misschien niet iedereen weet 
is dat we ook tanks ter plaatse 
produceren. In 2018 zijn we 
ver Rusland in geweest. Vo-
rig jaar nog zijn we zelfs naar 
Groenland geweest. Toen za-
ten we ver over de poolgrens. 
De reistijd naar die nederzet-
ting toe duurde al een week. 
Het was wel een hele bijzonde-
re klus.” Kijk voor meer infor-
matie op: 
www.oostwouderbv.nl.
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Wij wensen iedereen 
Fijne Kerstdagen en een 

Gezond en Kleurrijk 

2023

zaboplant.nl

Fijne 
feestfdagen 

en een 
gezond 2023!

www.pndekker.nl info@pndekker.nl 0224-571303

Wij wensen u
een opbouwend 2023!en

fijne feestdagen

Kappio heeft sfeervolle locaties 
in de Kop van Noord-Holland en 
West-Friesland voor kinderen in 
de leeftijd van 0 tot 12 jaar.

Bij Kappio:

- voelt ieder kind zich thuis!
 
 is rust en regelmaat voor de  
 allerkleinsten!

 is veel gezelligheid!
 
 wordt geluisterd naar ouders en  
 kinderen!

 is een rijk activiteitenaanbod!
 
 worden kinderen spelenderwijs   
 wijzer!
  

Kinderdagverblijf
Peuterschool

Buitenschoolse opvang

www.kappio.nl



Puzzel mee en win!
Los de woordzoeker op en maak kans op één van de zes Zakenclubbonnen ter waar-
de van € 50,- per stuk. De Zakenclubbon is te besteden bij de aangesloten onderne-

mers in ’t Zand.

  

Mail uw oplossing met vermelding van adresgegevens naar: 
redactiekerstkrant@gmail.com
of stuur naar: ’t Zand inZicht, Kabeljauw 4, 1741 RH Schagen

AKerkhof
Barteljoris
Bilt
Blaak
Brink
Coolsingel
Dorps
Grootemarkt
Heere
Hofplein
Kalver
Langepoten
Leidsche
Neude
Spui
Steen
Velperplein
Vreeburg
Zijlweg

De Zakenclubbonnen worden gesponsord door: 
☛ Huisartsenpraktijk ’t Zand (2x) ☛ Ellen’s Hairshop  

☛ Luc Pijman Bedrijfsarts -Advies/Keuringen (www.noordkop-rijbewijskeuring.nl)  

☛  Tandartspraktijk M.M.D. van der Ploeg-Kooijman ☛ Slagerij Andringa
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Jaap Wit heeft maar liefst 35 jaar 
in het bestuur gezeten en zag korte-
baanvereniging De Volharding enorm 
groeien. “Het is een soort bedrijf 
geworden”, vertelt hij. “Neem alleen al 
het afgelopen jaar toen we maar liefst 
14.000 euro aan prijzengeld hadden. 
We hebben de zaken in ’t Zand heel 
goed voor elkaar.” Wit is bijna 20 jaar 
penningmeester geweest. Hij hanteer-
de een heldere werkwijze: “Van winst 
nemen word je niet arm!”

Het is een gegeven dat bestuursle-
den van kortebaanvereniging De 
Volharding niet zomaar afscheid 

nemen. “Je moet een goede reden hebben om 
ermee te stoppen, anders word je daar op aan-
gesproken. Met 65 jaar mag je stoppen en als je 
70 bent dan moet je afscheid nemen, uitzonde-
ringen daargelaten.”

PENNINGMEESTER
Wit (67) kwam in 1985 aan de Korte Ruigeweg 
te wonen. Zijn buurman Arie Tamis, op dat mo-
ment voorzitter van de Volharding, kwam langs 
om te vragen of hij bij de vereniging wilde ko-
men. Wit had in 1988 zijn eerste kortebaan als 
bestuurslid. Hij volgde in het bestuur Dirk Kos-
sen op. De functie van penningmeester volgde 
pas jaren later. “Ik werd in januari 2003 bij af-
wezigheid door het bestuur gebombardeerd tot 
penningmeester”, zegt Wit. “Het was tijdens 
een vergadering toen ik met een longontste-
king thuis zat. De toenmalige penningmeester 
Sjaak de Heij gaf aan te stoppen. Ik werd door 
het bestuur benoemd als zijn opvolger. De vol-

gende dag belde Arie Tamis me op en deelde dit 
mee. Tja wat kon ik daarop zeggen: ‘Bedankt 
voor het vertrouwen’ en ik heb ‘ja’ gezegd.” Hij 
viel meteen met zijn neus in de boter. In 2003 
vierde de vereniging het 100-jarig bestaan. 

GROTE BEELDSCHERMEN
De kortebaan van ’t Zand behoorde dit jaar 
tot de genomineerden voor Kortebaan van het 
Jaar. “Van de dertig officiële kortebaandrave-
rijen die er zijn, staan wij zeker in de top-tien. 
Terwijl wij het kleinste dorp zijn. Ik zou het 
leuk en verdiend hebben gevonden als wij wer-
den uitgeroepen tot Kortebaan van het Jaar, 
maar helaas gebeurde dat niet. Wij investeren 
jaarlijks in de kortebaan. Naast de grote beeld-
schermen die opgesteld staan, is de wedstrijd 
ook online live te volgen. Dat is lang niet bij 
alle kortebanen het geval.”

Op financieel gebied laat Wit de vereniging zeer 
gezond achter. En daar is het bestuur innova-
tief in geweest. Inkomstenbronnen zijn onder 
meer de tribunes en hekken die worden ver-
huurd. “Voorheen leenden we de hekken van de 
politie in Den Helder. Door ze zelf aan te schaf-
fen en naast eigen gebruik ook te gaan verhu-
ren, leverde dat weer geld op in de kas. Dat 
geldt eveneens voor de tribunes die we hebben 
gekocht van de Multitreffer. Die worden door 
verschillende verenigingen, waaronder de Bloe-
mencorso in Winkel, gehuurd. Overigens moet 
ik hier oud-bestuurslid Ed Janssen een pluim 
geven. Hij was de Willie Wortel van de vereni-
ging. Hij heeft voor bijvoorbeeld de hekken een 
kar gemaakt.”

NIEUWE GENERATIE
In al die tijd is de Volharding professioneler 

geworden en is de vereniging met zijn tijd mee-
gegaan. “Met Rick Hoekman en mijn opvolger 
Bas Apeldoorn zit er weer een nieuwe generatie 
in het bestuur. De Volharding is een mooie ver-
eniging. Iedereen heeft zijn inbreng, natuurlijk 
is er wel eens een verschil van mening, maar we 
zijn allemaal volwassen mensen en zoeken dus 
naar oplossingen. Ik ben heel blij dat ik ooit 
gevraagd ben, maar ik ben nu ook blij dat ik ge-
stopt ben. Nu ben ik met de Zandtemer kermis 
weer eens thuis!”

Rechts Jaap Wit op de foto met naast hem zijn opvolger Bas Apeldoorn
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Jaap Wit neemt na 35 jaar afscheid als bestuurslid van De Volharding

‘Van winst nemen word je niet arm’

De inzending dient vóór woensdag 4 januari 2023 binnen te zijn. De winnaars krijgen  
persoonlijk bericht en worden gepubliceerd op de website www.tzand.info.

Bas Apeldoorn (45) zit inmiddels tien jaar 
in het bestuur van de Volharding. “Vanwe-
ge mijn f inanciële achtergrond lag het voor 
de hand om binnen de vereniging te solli-
citeren naar de functie van penningmees-
ter.” De vereniging heeft het f inancieel 
gezien goed voor elkaar. “Dit komt door 
het brede draagvlak van donateurs (ruim 
500) en sponsoren (ruim 100) en niet te 
vergeten de bovengemiddelde inzet van 
de leden en vrijwilligers. Meerdere korte-
baanverenigingen hebben het f inancieel 
zwaar door de afhankelijkheid van enkele 
grote sponsoren en/of beperkte interesse 
van (bestuurs)leden. Toch is het elk jaar 
weer spannend om de begroting rond te 
krijgen en voel ik vlak voor de kermis ook 
de gezonde spanning. Blijft het droog, heb-
ben we voldoende paarden, realiseren we 
voldoende omzet om alle kosten te dragen, 
gebeuren er geen ongelukken en kunnen 
we het feest weer overtreffen ten opzich-
te van het voorgaande jaar. Uiteindelijk 
blijft het doel een fantastisch evenement 
organiseren voor ons mooie dorp. Gezien 
de positieve reacties die we elk jaar mogen 
ontvangen zal ik me voorlopig met veel ple-
zier blijven inzetten.”
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A Hunter Douglas Company

Voor het melden  
van een overlijden:  

06-51847890 
24 uur per dag bereikbaar

info@breggitsmituitvaart.nl  
www.breggitsmituitvaart.nl

*
*
*

*

Stijlvol en betrokken 
Passende begeleiding
Afscheid nemen met aandacht  
voor uw persoonlijke wensen 
Vrijblijvende voorbespreking

Iedereen verdient een persoonlijk afscheid

Vanaf 1926 onderweg, en weer op naar een nieuw jaar. 
We wensen iedereen �jne feestdagen en een gezond 2023!


